

English	Foreign Language Translation Simplified Chinese
The following information applies to the use of your new placard	以下信息适用于您刚领取的停车证：
This placard has been issued to you. You are the only person entitled to	此停车证已核发予您，仅限您本人使用。
You may use it in any vehicle you are operating or in which you are being transported.	您可以在您驾驶或乘坐的任何车辆上使用此停车证。
When the vehicle is parked, the placard must be hung from the rearview mirror with the identification number and expiration date visible from the	当车辆停放时，停车证需挂在车内后视镜上，并确保其识别编号和有效日期从车辆前方清晰可见。
If there is no rearview mirror, place the placard on the dashboard with the identification number and expiration date visible.	如果车辆没有后视镜，请将停车证放在仪表板上，并确保识别编号和有效日期清晰可见。
The placard is to be displayed only when the vehicle is parked, not when it is in operation.	本停车证仅限车辆停放时展示，车辆行驶期间必须收起。
A citation could be issued for obstructing the driver's view if the placard is not removed when the vehicle is in operation.	如果车辆行驶时未将停车证取下，可能会因为遮挡驾驶视线而被开罚单。
You may be required to provide identification to law enforcement to establish that you are the person entitled to use the placard.	执法人员可能会要求您出示身份证明，以确认您是该停车证的合法使用者。
Is my placard permanent or temporary?	我的停车证是永久有效还是临时有效？
If the expiration date is in red ink, it is temporary, and you will need to reapply 30 days prior to the expiration date if you need additional time.	如果停车证的有效日期是红色字体，则为临时有效，如需延长期限，必须在到期前 30 天内重新申请。
If the expiration date is in black ink, it is permanent and will renew	如果停车证的有效日期是黑色字体，则为永久有效，并将自动续期。
The color of the expiration date on the placard tells you and law enforcement if your placard is temporary or permanent.	停车证上有效日期的颜色标示，能让您与执法人员辨识该证件为临时或永久有效。
Wrongful use by any other person carries 60 day loss of license, placard revocation, \$500 fine for the first offense. \$50 fine for covering placard number/date.	如他人违规使用停车证，初犯者将吊销驾照 60 日、撤销停车证及罚款 500 美元。遮挡停车证编号或日期者罚款 50 美元。
How do I contact Medical Affairs?	如何联系医疗事务部？
Call 857-368-8020.	请拨打：857-368-8020。